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Abstract (en)
A veterinary instrument is closed and sealed in a sterile manner by a cap (4) formed by a lower sleeve tube (7) and an upper part (8). The upper part
(8) forms a single body with the lower sleeve tube (7), so that the cap (4) can be moulded in a single piece. The upper part (8) is separated from
the lower sleeve tube (7) by an annular notch. The upper edge (10) of the lower sleeve tube (7) forms an annular opening (12) through which the
cannula (3) emerges when the upper part (8) is broken with the thumb and removed. <IMAGE>

Abstract (fr)
Un instrument vétérinaire est obturé et scellé de manière stérile par un capuchon (4) qui est formé d'un manchon inférieur (7) et d'une partie
supérieure (8). La partie supérieure (8) forme corps avec le manchon inférieur (7), de manière à pouvoir mouler le capuchon (4) d'une seule pièce.
La partie supérieure (8) est séparée du manchon inférieur (7) par une entaille annulaire. Le bord supérieur (10) du manchon inférieur (7) forme une
ouverture annulaire (12) par laquelle émerge la canule (3) lorsque la partie supérieure (8) est brisée à l'aide du pouce et éliminée. <IMAGE>
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